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Abstract (en)
The invention relates to an apparatus for working on steel profiles, flat steels or sheet metals, having a roller table, feeding device for a workpiece
lying on the roller table, and a working station with equipment for the cutting and/or non-cutting working of the workpiece, as well as a marking
apparatus for providing the worked workpiece and the workpiece still lying on the roller table with marks. According to the invention, the marking
device has a milling machine which is able to travel above the roller table at least transversely thereto and comprises a milling head, capable of
being vertically advanced, with milling cutter. The milling machine is connected to a computer control system which controls, in accordance with the
marks to be milled, the advance of the milling head, the feed movement of the milling head transversely to the roller table and the relative movement
between the milling head and the workpiece in the longitudinal direction of the roller table. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Anlage für Profilstahl/Flachstahl- und Blechbearbeitung mit Rollengang, Vorschubeinrichtung für ein auf dem Rollengang
aufliegendes Werkstück und einer Bearbeitungsstation mit Vorrichtung zur spanenden und/oder spanlosen Werkstückbearbeitung sowie mit einer
Signiervorrichtung zur Kennzeichnung des bearbeiteten und auf dem Rollengang noch aufliegenden Werkstücks mit Signaturen. Erfindungsgemäß
weist die Signiervorrichtung ein Fräswerk auf, welches oberhalb des Rollenganges zumindest quer zu diesem verfahrbar ist und einen vertikal
zustellbaren Fräskopf mit Fräswerkzeug umfaßt. Das Fräswerk ist an eine Rechnersteuerung angeschlossen, welche nach Maßgabe der zu
fräsenden Signaturen die Zustellung des Fräskopfes, die Vorschubbewegung des Fräskopfes quer zum Rollengang und die Relativbewegung
zwischen dem Fräskopf und dem Werkstück in Längsrichtung des Rollengangs steuert. <IMAGE>
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